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 Dagordning för Rasklubben för Hollandse Herdershonds årsmöte 
 16 mars 2024 hos TW hundtjänst i Västerås 

 1.  Mötets öppnande. 
 Ordförande Pia Selin förklarade årsmötet för öppnat. 

 2.  Fastställande av röstlängden. 
 Röstlängden fastställdes till 18 personer. 

 3.  Val av mötesordförande. 
 Styrelsens förslag till mötesordförande är Hans Vestergren från 
 Kumla brukshundklubb. Hans valdes att leda årsmötet. 

 4.  Rasklubbsstyrelsens anmälan om protokollförare. 
 Styrelsens förslag till sekreterare är ordinarie sekreterare Adrienne. 
 Adrienne valdes att föra protokoll. 

 5.  Val av två justerare tillika rösträknare, som tillsammans med 
 mötesordföranden ska justera protokollet. 
 Monica Ehn och Irma Gran valdes att justera protokollet. 

 6.  Beslut om närvaro- och yttranderätt. 
 Endast medlemmar och mötesordförande är närvarande. 

 7.  Fråga om årsmötet har blivit stadgeenligt utlyst. 
 Kallelse skickades 2023-12-26. Mötet fastslog att årsmötet blivit 
 stadgeenligt utlyst. 

 8.  Fastställande av dagordningen. 
 Dagordningen fastställdes. 

 9.  Genomgång av: 

 a.  styrelsens verksamhetsberättelse. 
 Uppfyllande av mål och uppdrag från föregående årsmöte 

 b.  balans- och resultaträkning och 

 c.  revisorernas berättelse. 

 Punkterna gicks igenom. 

 10.  Fastställande av balans- och resultaträkning och beslut om 
 disposition av vinst eller förlust. 
 Ett underskott på 8428 kr flyttas över till löpande räkning för 2024. 

 11.  Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen. 
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 Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet. 

 12.  Genomgång av styrelsens förslag avseende: 

 a.  mål, 

 b.  rambudget för innevarande verksamhetsår 

 c.  medlemsavgift för närmast kommande verksamhetsår, 
 dvs. klubbavgift för: 

 i.  ordinarie medlem 250 kr 
 ii.  familjemedlem och 
 iii.  utlandsmedlem, och 

 d. andra ärenden samt motioner som kan ha 
 konsekvenser för verksamhet eller ekonomi. 

 13.  Beslut i ärenden enligt punkt 12. 
 Punkterna gicks igenom. Medlemsavgiften förblir oförändrad 
 kommande verksamhetsår. Inga motioner eller andra ärenden 
 finns att avhandla. 

 14.  Val av styrelse och suppleanter samt beslut om 
 suppleanternas tjänstgöringsordning. 

 ●  Ordförande  Pia Selin (omval 1 år) 

 ●  Vice ordförande  (Angelica Karlsson 1 år kvar) 

 ●  Sekreterare  Adrienne Sant’Orp (omval 2 år) 

 ●  Kassör  Inga-Lill (omval 2 år) 

 ●  2 Ledamöter  Frida Hansson (fyllnadsval 1 år) 
 Annicka Fallqvist (omval 2 år) 
 (Zandra Landegren 1 år kvar) 

 ●  2 suppleanter  Sara Larsson (nyval 2 år) Suppleant 1 
 Rebecca Eriksson (fyllnadsval 1 år) Suppleant 2 

 15.  Val av revisorer och revisorssuppleanter. 

 ●  2 revisorer  Lars Brink (omval 1 år) 
 Michael Sant’Orp (omval 1 år) 

 ●  1 revisorssuppleanter Anneli Mattsson (omval 1 år) 

 16.  Val av valberedning. 
 Ledamot sammankallande Stina Wahlström (nyval 1 år) 
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 Ledamot nyval 2 år  Khaddy Fredell 
 Ledamot 1 år kvar  vakant 

 17.  Beslut om omedelbar justering av punkterna 14-16. 
 Omedelbar justering av punkterna. 

 18.  Beslut om rasklubbsstyrelsens förslag i ärenden samt 
 motioner som inte behandlats under punkt 13. 
 Inget att ta upp. 

 19.  Övriga frågor för diskussion (inte beslut). 
 Monika Ehn hade förslaget att årets holländare framöver delas upp 
 för de olika hårlagen för att uppmärksamma lång- och strävhåren 
 mer. Styrelsen kommer att diskutera frågan vidare. 
 Zandra Landegren informerade om att sommarlägret från och med 
 nästa år inte längre kommer att hållas i Filipstad p.g.a. att vi blir fler 
 och det är svårt med boende. Ett förslag är en gård utanför 
 Karlsborg. 

 20.  Presentation av årets HH 
 Inga-Lill läste upp resultaten av Årets holländare per gren. 
 Närvarande tilldelades ett glas med rasklubbens logga ingraverad. 

 21.  Mötets avslutande 
 Hans överlämnade ordet till Pia som förklarade mötet för avslutat. 
 Ewelina som lämnar styrelsen avtackades med blommor för sitt 
 arbete i styrelsen. 

 Justeras: 

 Mötesordförande  - Hans Vestergren 

 Sekreterare  - Adrienne Sant’Orp 

 Justeras  - Monica Ehn 

 Justeras  - Irma Gran 
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 Dagordning för Rasklubben för Hollandse Herdershonds årsmöte 
 16 mars 2024 hos TW hundtjänst i Västerås 


 1.  Mötets öppnande. 
 Ordförande Pia Selin förklarade årsmötet för öppnat. 


 2.  Fastställande av röstlängden. 
 Röstlängden fastställdes till 18 personer. 


 3.  Val av mötesordförande. 
 Styrelsens förslag till mötesordförande är Hans Vestergren från 
 Kumla brukshundklubb. Hans valdes att leda årsmötet. 


 4.  Rasklubbsstyrelsens anmälan om protokollförare. 
 Styrelsens förslag till sekreterare är ordinarie sekreterare Adrienne. 
 Adrienne valdes att föra protokoll. 


 5.  Val av två justerare tillika rösträknare, som tillsammans med 
 mötesordföranden ska justera protokollet. 
 Monica Ehn och Irma Gran valdes att justera protokollet. 


 6.  Beslut om närvaro- och yttranderätt. 
 Endast medlemmar och mötesordförande är närvarande. 


 7.  Fråga om årsmötet har blivit stadgeenligt utlyst. 
 Kallelse skickades 2023-12-26. Mötet fastslog att årsmötet blivit 
 stadgeenligt utlyst. 


 8.  Fastställande av dagordningen. 
 Dagordningen fastställdes. 


 9.  Genomgång av: 


 a.  styrelsens verksamhetsberättelse. 
 Uppfyllande av mål och uppdrag från föregående årsmöte 


 b.  balans- och resultaträkning och 


 c.  revisorernas berättelse. 


 Punkterna gicks igenom. 


 10.  Fastställande av balans- och resultaträkning och beslut om 
 disposition av vinst eller förlust. 
 Ett underskott på 8428 kr flyttas över till löpande räkning för 2024. 


 11.  Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen. 







 Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet. 


 12.  Genomgång av styrelsens förslag avseende: 


 a.  mål, 


 b.  rambudget för innevarande verksamhetsår 


 c.  medlemsavgift för närmast kommande verksamhetsår, 
 dvs. klubbavgift för: 


 i.  ordinarie medlem 250 kr 
 ii.  familjemedlem och 
 iii.  utlandsmedlem, och 


 d. andra ärenden samt motioner som kan ha 
 konsekvenser för verksamhet eller ekonomi. 


 13.  Beslut i ärenden enligt punkt 12. 
 Punkterna gicks igenom. Medlemsavgiften förblir oförändrad 
 kommande verksamhetsår. Inga motioner eller andra ärenden 
 finns att avhandla. 


 14.  Val av styrelse och suppleanter samt beslut om 
 suppleanternas tjänstgöringsordning. 


 ●  Ordförande  Pia Selin (omval 1 år) 


 ●  Vice ordförande  (Angelica Karlsson 1 år kvar) 


 ●  Sekreterare  Adrienne Sant’Orp (omval 2 år) 


 ●  Kassör  Inga-Lill (omval 2 år) 


 ●  2 Ledamöter  Frida Hansson (fyllnadsval 1 år) 
 Annicka Fallqvist (omval 2 år) 
 (Zandra Landegren 1 år kvar) 


 ●  2 suppleanter  Sara Larsson (nyval 2 år) Suppleant 1 
 Rebecca Eriksson (fyllnadsval 1 år) Suppleant 2 


 15.  Val av revisorer och revisorssuppleanter. 


 ●  2 revisorer  Lars Brink (omval 1 år) 
 Michael Sant’Orp (omval 1 år) 


 ●  1 revisorssuppleanter Anneli Mattsson (omval 1 år) 


 16.  Val av valberedning. 
 Ledamot sammankallande Stina Wahlström (nyval 1 år) 







 Ledamot nyval 2 år  Khaddy Fredell 
 Ledamot 1 år kvar  vakant 


 17.  Beslut om omedelbar justering av punkterna 14-16. 
 Omedelbar justering av punkterna. 


 18.  Beslut om rasklubbsstyrelsens förslag i ärenden samt 
 motioner som inte behandlats under punkt 13. 
 Inget att ta upp. 


 19.  Övriga frågor för diskussion (inte beslut). 
 Monika Ehn hade förslaget att årets holländare framöver delas upp 
 för de olika hårlagen för att uppmärksamma lång- och strävhåren 
 mer. Styrelsen kommer att diskutera frågan vidare. 
 Zandra Landegren informerade om att sommarlägret från och med 
 nästa år inte längre kommer att hållas i Filipstad p.g.a. att vi blir fler 
 och det är svårt med boende. Ett förslag är en gård utanför 
 Karlsborg. 


 20.  Presentation av årets HH 
 Inga-Lill läste upp resultaten av Årets holländare per gren. 
 Närvarande tilldelades ett glas med rasklubbens logga ingraverad. 


 21.  Mötets avslutande 
 Hans överlämnade ordet till Pia som förklarade mötet för avslutat. 
 Ewelina som lämnar styrelsen avtackades med blommor för sitt 
 arbete i styrelsen. 


 Justeras: 


 Mötesordförande  - Hans Vestergren 


 Sekreterare  - Adrienne Sant’Orp 


 Justeras  - Monica Ehn 


 Justeras  - Irma Gran 
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